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ESCOLA DOCTOR ROBERT

REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE L’AFA DE L’ESCOLA DOCTOR ROBERT

Lloc: Escola Dr Robert
Data: 16 de març del 2023
Inici reunió: 21:00
Assistents: Cynthia Márquez, Amadeu Rossell, Marta Guillaumes, Marta Francàs, Meritxell
Coll, Anna Gamell, Anna Tenas, Rocio Busquets, Franc Olivé, Aurea Ribas i Elisabet
Climent.

ORDRE DEL DIA :
1. Chromebooks
2. Barra “La Retirada”
3. Consell Escolar
4. Reunió direcció
5. Precs i preguntes

1. Chromebooks.

Després dels dubtes expressats en la última reunió, la presidenta, l’Elisabet Climent, exposa
que els chromebooks no necessiten manteniment. Es va preguntar si ensenyament faria el
manteniment dels chromebooks o de la maquinària que compra l’AFA, però això no és
possible.

El preu final dels chromebooks serà de 347€. 13 chromebooks sortiran per uns 4500€.

Alguns membres expressen que no estan d’acord amb la compra dels chromebooks, opinen
que és una despesa important i no entenen quina és la necessitat pedagògica d’aquesta
eina. Pensen que s’hauria de fer una justificació pedagògica per aquesta adquisició.

Es vota en junta per aprovar l’adquisició dels chromebooks:
● 6 vots a favor
● 3 abstencions
● 2 vots en contra

Guanya el sí.

2. Barra “La retirada”

La proposta d'en Franc Olivé, de participar en la barra de l’esdeveniment “la Retirada”, es
suspen, ja que es van presentar molts pocs membres de l’AFA com a voluntaris.



Es demanen voluntaris per col·laborar en l’esdeveniment: divendres per muntar bosses (10
a 14h), vendre tiquets, també necessitaria voluntaris el dissabte. Necessitaria unes 6
persones. Horaris de 9h a 14h a 16h a 20h.

Els voluntaris que es van oferir a participar a la barra podran assumir part d’aquestes
tasques. Per agrair la col·laboració dels voluntaris de l’AFA, es faria una donació a l’AFA de
l’escola.

3. Consell escolar

Rocio Busquets explica com ha anat el consell escolar. Punts a destacar: Han ensenyat el
pressupost, tot i que només de manera virtual i s’hagués agraït poder-lo tenir en mà o
tenir-hi accés d’alguna manera.

Ha explicat que l’equip directiu passarà el projecte escolar per votació al consell escolar el
11 i 26 d’abril.

En referència a les quotes, l’escola no pot fer front a pagaments de certes activitats de cost
més elevat, ja que actua com si fos una financera i no té aquesta capacitat econòmica. Cal
fer un canvi que pugui servir a les famílies però sense que l’escola tingui problemes de
liquiditat.

4. Reunió direcció

La presidència informa sobre la posició de l’escola en referència a les quotes.S’estan
valorant diferents propostes que satisfacin a ambdues parts, hi ha voluntat d’acord, però
l’escola no pot quedar-se en negatiu.
Propostes:

- Fer els pagaments entre el mes de setembre i març.
- Fer una entrada més elevada i després les mensualitats iguals.
- Fer mensualitats diferents cada mes en funció del que s’hagi d’anar fent.

Sant Jordi: No saben si es farà la xocolatada de Sant Jordi. Es proposa que les classes
venguin roses el dia de Sant Jordi per fer diners per l’escola. Ho organitzaria l’escola i els
pares serien voluntaris. L’escola ho celebrarà el dilluns 24 d’abril.

5. Precs i preguntes

En referència a la problemàtica del premi de 300€ per gastar en comerços de Camprodon,
la Rocio ha fet un escrit perquè els comerços coneguin les condicions. Tot i així, per
solventar la problemàtica el més ràpid possible i evitar mals entesos amb els comerços, es
decideix de manera extraordinaria abonar els diners que falten del “val” a la persona
premiada. De cares a l’any que ve es buscarà una alternativa per no tenir els mateixos
problemes.

Jocs florals. El dia 24 d’abril faria falta un voluntari per fer de jurat pels jocs florals que
organitza el centre. L’Elisabet assistirà a l’esdeveniment sempre que li sigui possible, en cas
de no poder assistir ella, en Franc Olivé s’ofereix voluntari per substituir-la. Si cap dels dos
pogués assistir es demanaran voluntaris pel grup de whatsapp de l’AFA.



Acords i decisions :

1. S’aprova el pressupost de chromebooks amb 6 vots a favor, 2 en contra i 3
abstencions.

2. Es retira la proposta de gestionar la barra a l’esdeveniment automovilísitc “La
Retirada” per falta de voluntaris.

3. Es decideix abonar la quantitat restant del val per gastar als comerços de
Camprodon per evitar problemàtiques i dubtes amb els comerços locals.

4. L’Elisabet Climent farà de jurat als Jocs Florals 2023, el seu substitut serà en Franc
Olivé. En cas de no poder cap dels dos es demanaran voluntaris pel grup de
Whatsapp.

Camprodon 16/03/23


